
 

Longcovid patiënten worden op de sociale media veelvuldig geconfronteerd met meningen, 

vooroordelen, laster, desinformatie en misinformatie. Dit is een extra last want het vergt weerleggen 

met bewezen feiten. Sommige zijn moeilijk te bewijzen doordat onderzoek nog ontbreekt. Terwijl 

longcovid patiënten weinig energie hebben. De overheid heeft hier ervaring mee van tijdens de 

coronapandemie. Je mag dan ook verwachten dat de overheid hiervan geleerd heeft. Helaas schiet 

de overheid hierin te kort bij longcovid. Door deze extra last dient de groep te worden uitgebreid met 

meer dan alleen zorgmedewerkers, het bedrag verhoogd en de periode die het betreft langer maken. 

 

Voorbeelden waar longcovid patiënten mee geconfronteerd worden: 

Longcovid is een gevolg van vaccinatieschade. Mensen die in longcovid geloven zijn waarschijnlijk 

ook gevaccineerd. Komt natuurlijk niet door het vaccin, stel je voor, je zou kunnen denken dat het 

een biowapen was of niet goed getest, natuurlijk niet. Geen van mijn ongevaccineerde bekenden 

hebben "longcovid". 

Bewezen : Na doormaken corona hebben mensen natuurlijke weerstand opgebouwd. Wat gebeurt er 

met die opgebouwde weerstand wanneer je daar vervolgens 5 mRNA vaccins op los laat? 

Opmerkelijk genoeg blijft deze heel belangrijke vraag onbeantwoord in het longcovid vraagstuk. 

Wel vreemd dat ' Longcovid' niet of nauwelijks voorkomt bij ongevaccineerden. Gaan jullie ooit nog 

eens journalistiek bedrijven? Het is al weer wat jaartjes geleden. 

Waar is de controlegroep? Niet gevaccineerden? Mensen die niet ziek zijn geweest? Zo subjectief en 

suggestief wetenschappelijk onwaardig. 

Wat hebben ze? Er wordt net gedaan of ze aan de beademing liggen. Ze hebben klachten, die altijd al 

bestonden. Vaak hoofdpijn, langdurige vermoeidheid. Zaken, die door van alles veroorzaakt kunnen 

worden. Door angst, door stress en sinds 2021 door de prik. Ze denken dat het de naweeën zijn van 

covid. Want daar geloven ze in. Dat is ze wijs gemaakt. Toch apart dat al die niet gevaccineerden, 

waarvan 99% ook niet mee deden aan het testcircus geen longcovid hebben. 

Je hebt het aan jezelf te danken. Had je maar een mondmasker moeten opdoen, afstand houden, 

handen wassen en nog meer van die dood simpele maatregelen. 

Er zijn veel ziektes met klachten als moeheid en geheugenproblemen. Is er wel getest en onderzocht 

op andere ziektes? 

Miljoenen mensen hebben hoofdpijn per dag. 

Longcovid is hysterie, hypochondrie, normale post-infectueuze reactie en/of vaccinatieschade. 

Longcovid is een nieuwe benaming voor stress of burnout. Longcovid de nieuwe “burnout”. Het 

nieuwe label voor burnout. Maskers op en nieuwe booster allemaal. 

Ik ken echt niemand die het heeft. 



Geloof er werkelijk geen barst van. En sowieso long covid. We verzinnen van alles tegenwoordig. We 

moeten alles een naampje geven. We moeten alles verklaren. Wij zijn mensen en voelen ons de 

meest wijze van allemaal. 

Waarschijnlijk eerder een gevolg van de maatregelen dan de ziekte. 

Mensen zitten in slachtofferschap. 

Je bent een faker. 

De Efteling heeft betere sprookjes. 

En toen kwam er een roze olifant en die blies het hele verhaaltje uit. Wat een BS, covid bestaat niet, 

laat staan longcovid. 

Stelletje aandachtstrekkers! Kappen met die waanzin. 

Misschien je hoofd oranje verven? Dan herkennen wij ze. 

Blijkt dat 50% van longcovid patienten geen corona gehad heeft. 

Staat die 90.000 ook voor het aantal € die deze mensen ontvangen voor hun toneelspel? 

Zoals met zoveel zaken zal hier ook wel weer misbruik van gemaakt worden waardoor het beeld 

vertroebeld. 

Ambtenaren hebben drie keer zoveel kans longcovid op te lopen. 

DSM-5. 

Psychisch. 

Deze mensen moeten naar de ggz, ze op een podium plaatsen werkt averechts. 

Grotendeels psychosomatisch met grote gelijkenis met een burnout / angststoornis. Wellicht wordt 

het eens tijd om eens te onderzoeken wat de wereldwijde, door overheden gepropageerde, 

angstporno tegen een relatief onschuldig virus, hieraan heeft bijgedragen. 

Influencers? 

Voor longcovid wordt veel te veel reklame gemaakt. 

Aan je lichaam werken ipv te denken ohhh ik heb longcovid. Het is een geestelijk kwelling die je in 

dat cirkeltje blijft houden. 

Er is veel aan te doen. Die mensen kunnen zelfs genezen worden. Maar dat vertellen ze deze 

slachtoffers niet. Net zoals ze eerst niet verteld werd dat er gewoon ook medicijnen tegen 

griepsoorten zoals covid zijn maar ze willen van mensen af (big pharma). 

Te veel mensen denken bij longcovid dat alleen de long(en) getroffen wordt/worden. 



Is er een verband tussen hoogopgeleid (rijk?) of politieke voorkeur (D66?) en longcovid? En de 

overeenkomsten tussen ME , burnout en Longcovid? 

Causaliteit tussen verwendheid, rijkdom, elitair en prikjes mis ik nog. 

Zit je dan met je dure huis, baantjes, lekker surfen met het hele gezin, happy few. Hebben die prikjes 

niet geholpen? 

Zoek de overeenkomsten met (Post) Lyme en ME/CVS en je komt tot de vaststelling dat 

wetenschappers en medici veelal niets leren van het verleden. 

Sowieso valt dik 80% onder dysautonomie. Dit soort klachten zit graduatie in. Het fenomeen na een 

virus bestaat al decennia en kan zeer invaliderend zijn. 

Longcovid diagnose is bij uitsluiting. Er zijn amper longcovid diagnoses gesteld, waar hebben jullie 

deze informatie vandaan? Longcovid is niet diagnosticeerbaar, vaak zelfdiagnose én fraude gevoelig. 

Statistisch onmogelijk en dus bedrog. Longcovid bestaat niet, geen ruggengraat. 

Was het niet zo dat de regering NIET wilde bijhouden hoeveel mede burgers longcovid hebben in NL? 

Raar, regering is er voor de burger zou je denken? Zeer belangrijk vind ik. Of is dit volgens ons 

politieke partij @aivd nu een complot als ik dit observeer? 

‘The Best Hope’ We Have Against Spike Proteins, as Shared By Dr. Peter McCullough. Nattokinase, an 

enzyme extracted from fermented soybeans, does two important things… 

Google eens op: CBD oil Covid. Wellicht de oplossing om binnen 30 dagen te genezen. Let op: het is 

een natuurproduct en geen medicijn en dat remt de medische wetenschap en aanpak. 

Misschien is het de 5G frequentie dat vraag ik me ook al een tijdje af. Die zendmasten zijn in de covid 

tijd massaal uitgerold. 


